

Notulen Vergadering van de wijkcommissie Zogwetering, Dichters & Lanen

Datum: 24-4-2023

Aanwezig: José van Vliet (Adviseur Leefomgeving van de gemeente),
Johan, Ruud, Steven, Rinus en Arnold (bestuur)

Afwezig: Erik (bestuur)

Notulen: Arnold

- | nr. | notulen | actie |
|------------|--|--------------|
| 1. | <u>Opening</u>
Ruud opent de vergadering en de agenda wordt vastgesteld. | |
| 2. | Conform de onlangs aangepaste "Samenwerkingsovereenkomst bewonersgroepen en gemeente Stichtse Vecht" vindt minimaal 4 x per jaar overleg plaats tussen de bewonersgroep (voorheen 'wijkcommissie') en de Adviseur Leefomgeving (voorheen 'gebiedsregisseur'). Voor ons is dat José van Vliet; zij is in dat kader voor de eerste keer bij deze vergadering aanwezig en wordt van harte welkom geheten. | Nbr.* |
| 3. | <u>Notulen 20 maart 2023</u>
Deze worden goedgekeurd. | |
| 4. | <u>Vragen van ons aan José:</u> | |
| | <i>a. De Vondel als buurthuis in relatie met ideeën voor een buurthuis in de Zogwetering?</i>
Piet van Beek heeft het idee geopperd om in de nieuwbouwwijk van Zogwetering een buurthuis te plannen. Hiertoe zal hij t.z.t. contact moeten opnemen met de projectontwikkelaar.
Het plan om van De Vondel een buurthuis te maken neemt concrete vormen aan. Er is een werkgroep gevormd, met deelnemers van de gemeente en Momenz en er wordt een jaarlijkse subsidie toegekend van € 15.000. Ook zal het pand vrij van huur gebruikt kunnen worden. De oproep voor vrijwilligers om het buurthuis te runnen heeft tot nu toe 10 aanmeldingen opgeleverd. Op 8 en 9 mei vinden (sollicitatie)gesprekken met hen plaats (Steven zit ook in de sollicitatiecommissie). Aan de kandidaten wordt gevraagd gezamenlijk een plan te schrijven alvorens tot het bestuur toe te treden. | NBr. |
| | <i>b. Plannen van de scouting voor een bredere maatschappelijke functie in de Zogwetering. Wat wil de scouting nu? Wat is hun rol binnen het project? We krijgen met hen geen contact voor een oriënterend gesprek.</i>
Het huidige clubhuis (de Woelwam) staat niet op het terrein van het projectplan. De scouting kan zelf een initiatief ontplooiën en zal daartoe met een plan moeten komen; de gemeente wacht dit af. Eventueel benodigde parkeerruimte zal op eigen terrein gevonden moeten worden (wat in feite onmogelijk is). | |
| | <i>c. Ongelijke behandeling bij toekenning laadplekken in de buurt. Bij parkeerdruk liever extra parkeerplaatsen bijmaken, dan ongelijke uitvoering van beleid in de buurt. Hoe dit onder aandacht binnen de gemeente te krijgen?</i>
Steven heeft hierover een mailtekst opgesteld die kort besproken wordt. Afsproken wordt dat hij deze stuurt aan het info@ mailadres van de gemeente, t.a.v. Team Verkeer, met een cc aan José. | Steven |
| | <i>d. Bewegwijzering ondergrondse vuilcontainers naar een alternatieve container. Hiervoor aanspraak maken op het leefbaarheidsbudget. Wat is beste aanpak?</i>
Wij nemen contact op met de gemeente Team Afval om te toetsen of het haalbaar is om m.b.v. stickers op de containers te verwijzen naar andere | |

nr. notulen**actie**

containers, in het geval dat deze container vol of defect is. Hoe de toewijzing van containers aan woningen verloopt, is nog niet duidelijk. Als we dat hebben uitgezocht moeten we een formulier en offerte bij gemeente inleveren voor aanvraag leefbaarheidsbudget. Dit initiatief moet zwerfafval tegengaan bij defect of vol zijn van de container. Deze vraag wordt gestuurd aan het info@ mailadres van de gemeente, t.a.v. afdeling Afval (cc → José)

Steven

e. Openbare ruimte:

- *Voorrangbordjes hoek Klokjeslaan, Kortelaan nog steeds niet geplaatst.* José heeft dit nagevraagd en er komen geen bordjes, dit i.t.t. eerdere toezeggingen. Steven zal Martijn herinneren aan eerdere afspraken.
- *Geen toezegging op herinrichting bocht C. Huygenstraat, PC Hooftstraat op wanneer dit nu wordt opgepakt. Flyers in de buurt stammen uit december 2021! Hoe zetten we hier concrete data?*

Er is Steven gemeld dat er met de aanpassing van de bocht wordt gewacht totdat de BAM klaar is met de woningrenovatiewerkzaamheden, dat zal nu voor de bouwvak zijn. Marco is reeds met de huisaannemer aan het afstemmen wanneer en voor welke kosten dat uitgevoerd kan worden.

f. Komt er nog een update op het GVVP? (Dit was gesuggereerd door Gerjan Marsiljé). We hebben ons nu ingeschreven op advies van José bij de enquêtegroep. Wat is de gemeente nu voornemens te doen?

De gemeente is momenteel bezig met een nieuw mobiliteitsprogramma. Het bureau is afgelopen week gestart en verwacht wordt dat begin van het najaar (september) een programma gereed zal zijn. Dit gaat dan het GVVP vervangen. Wij willen hierover graag een oriënterend gesprek met Team Verkeer. José gaat dit regelen.

José

g. In lijn daarmee: waar komt suggestie vandaan voor tweerichtingsverkeer op de Diependaalsedijk, zoals genoemd door de gebiedsregisseur verantwoordelijk voor de herinrichting van het Zandpad tijdens ons gesprek met hem?

Hierover is niets bekend maar José zal hierover navraag doen.

José

Vragen van José aan ons:**a. Welke behoefte van activiteiten is er bij de bewoners in jullie wijk?**

M.b.t. sociale cohesie zouden we graag meer contact willen krijgen met bewoners van sociale huurwoningen. José stuurt ons het mailadres van de contactpersoon bij Portaal. We kunnen de buurtcoördinator van Portaal uitnodigen voor een gesprek.

b. Hoe kunnen we meer ouders met kinderen betrekken bij de Vondel?

Suggestie: het weiland (van Utrechts Landschap) of het voetbalveldje erbij betrekken.

c. Hoe verloopt de activiteiten rondom de energietransitie in jullie wijk?

Zie agendapunt 5 hierna.

d. Welke andere activiteiten spelen in jullie wijken?

De wijkcommissie organiseert jaarlijks een algemene wijkavond (die de laatste keer niet kon doorgaan doordat de gemeente op het laatste moment – de flyers met de uitnodigingen waren al gedrukt! – haar medewerking introk), twee keer per jaar een kleinschalige bijeenkomst, genaamd 'ontmoet je burens' (zie agendapunt 6) en de jaarlijkse opschoondag.

5. Stand van zaken Werkgroep Warmte Zogwetering

De gemeente heeft de subsidie officieel toegekend. Het wachten is nu op de beschikking van de provincie op haar subsidieverstrekking. Dit heeft vertraging

nr. notulen	actie
<p>opgelopen wegens het gewijzigde format volgens hetwelk de aanvragen m.i.v. 1-1-2023 ingediend moeten worden. Zodra de subsidies binnen zijn kan gestart worden met de (opdracht voor de) variantenstudie. Zie ook de website www.energieZogwetering.nl.</p>	
<p>6. <u>Ontmoet je buren</u> Deze wordt gepland op zaterdag 1 juli op het grasveldje Peerlenburgh.</p>	NBr.
<p>7. <u>Algemene bewonersavond</u> Wegens tijdgebrek schuift dit onderwerp door naar de volgende vergadering.</p>	bado
<p>8. <u>W.v.t.t.k.</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Rinus heeft nu 2 vergaderingen bijgewoond en treedt officieel toe tot het bestuur. Arnold zal dit op de website vermelden. Arnold - Fietzersbond: Speelt de Fietzersbond een rol in de gemeente bij advisering inz. verkeersaspecten? José vraagt dit na. José - Mailings aan de gemeente: altijd aan info@ en niet (alleen) aan de betreffende persoon, omdat, wanneer deze bij de gemeente weggaat, diens mail niet meer wordt gelezen en de afzender geen onbestelbaarheidsbericht krijgt. NBr. - Bij de aanleg van een parkeergarage op het perceel van Diependaalsedijk 35 wordt continu grondwater vol modder en slurry weggepompt wat in de omringende sloten terecht komt. Hierdoor wordt het leefmilieu van de fauna aangetast. Is dit bij de gemeente bekend en hoe lang gaat dit nog door? Ruud - Voor het park Goudestein is i.h.k. van de evenementen vergunning aangevraagd voor de aanleg van krachtstroom en riolering. In hoeverre strookt dit met het bestemmingsplan? Rinus zoekt de vergunningsaanvraag op en Ruud vraagt bij de gemeente na. Rinus & Ruud - De renovatie van woningen in de PC Hoofdstraat e.o. is gereed. Nu moeten trottoirs e.d. (openbare ruimte) nog hersteld worden. Rinus vraagt na bij de gemeente. Rinus 	
<p><u>Eerstvolgende vergadering</u> Deze wordt gepland op woensdag 24 mei om 20.00 uur (bij Johan).</p>	

*NBr. = mogelijk onderwerp voor de nieuwsbrief